

Terms & Conditions – MakeMyTrip.com

1. This offer is valid only for FAB and Dubai First Credit and FAB Debit Cards issued in UAE.
2. Transactions on Business, Corporate Credit cards are not eligible for this promotion.
3. This offer is applicable on all purchase transactions made on MakeMyTrip.com via mobile browser and mobile app UAE on the eligible card between 15 March and 14 April 2024.
4. Travel and stay dates are not restricted.
5. To avail the offer, please apply the promo code 'MMTFAB' on the checkout page.
6. The offer can be used once for hotel booking and once for flight booking per customer during the campaign period.
7. Purchase transactions made by primary cardholders as well as transactions made by supplementary cardholders are eligible for this promotion.
8. The offer is not applicable in conjunction with any other offer or promotion.
9. A minimum transaction amount of AED 400 is required to avail the hotel discount offer. No minimum transaction amount is required to avail the flight discount offer.
10. Eligible customers can get 20% instant discount capped to AED 500, plus 20% cashback in MMT wallet for hotel's offer and 20% discount subject to a maximum of AED 160 (10% instant discount capped to AED 80, plus 10% cashback of AED 80 in MMT wallet) for flight tickets offer.
11. Hotel bookings are valid only for select hotels. The hotel offer is not applicable for payments made at hotel.
12. MMT cashback wallet is valid for 60 days.
13. MMT shall not be liable for any loss or damage arising due to the non-utilization or cancellation on account of any force majeure event.
14. In the event of any misuse or abuse of the offer by the customer or travel agent or any third party, MMT reserves the right to deny the offer and cancel the booking.
15. The liability of MMT under this offer shall not exceed the amount of promotional discount/cashback offered.
16. MMT shall not be liable for any indirect, punitive, special, incidental or consequential damages arising out of or in connection with the offer.
17. Travel agents, are barred from making bookings for their customers using this offer and MMT reserves the right to deny the offer against such bookings or to cancel such bookings. For such cases, MMT shall not refund the booking amount.

الأحكام والشروط - MakeMyTrip.com

- 1- يسري هذا العرض فقط على بطاقات بنك أبوظبي الأول و دبي فيريست الائتمانية وبطاقة الخصم المباشر من بنك أبوظبي الأول الصادرة في الإمارات العربية المتحدة
- 2- المعاملات على بطاقات الائتمان للشركات غير مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- 3- ينطبق هذا العرض على جميع معاملات الشراء التي تتم على MakeMyTrip.com عبر متصفح الجوال أو تطبيق الهاتف المحمولة لدولة الإمارات باستخدام البطاقة المؤهلة بين 15 مارس و 14 أبريل 2024.
- 4- تاريخ السفر و الإقامة غير مقيدة.
- 5- للاستفادة من العرض، يجب استخدام الرمز الترويجي MMTFAB في صفحة الدفع.
- 6- يمكن استخدام العرض مرة واحدة للحجز الفندقي ومرة واحدة لحجز الرحلة لكل عميل خلال فترة العرض.
- 7- معاملات الشراء التي تتم من قبل حاملي البطاقات الأساسية وكذلك المعاملات التي تتم من قبل حاملي البطاقات الإضافية يحق لها الحصول على هذا العرض الترويجي.
- 8- لا يسري العرض بالتزامن مع أي عروض أو خصومات أخرى.
- 9- الحد الأدنى لقيمة المعاملة هو 400 درهم للاستفادة من عرض حجوزات الفنادق. لا يوجد حد الأدنى لقيمة المعاملة للاستفادة من عرض تذاكر السفر.
- 10- سيحصل العملاء المؤهلين على خصم 20% خصم فوري بحد أقصى 500 درهم و 20% استرجاع نقدي في محفظة MMT لعرض حجوزات الفنادق و خصم 20% بحد أقصى 160 درهم (10% خصم فوري بحد أقصى 80 درهم و 10% استرجاع نقدي بحد أقصى 80 درهم في محفظة MMT) لعرض تذاكر السفر.
- 11- حجوزات الفنادق صالحة فقط لدى فنادق مختارة. لا ينطبق عرض الفندق على الحجوزات المدفوعة في الفندق.
- 12- رصيد محفظة MakeMyTrip صالحة لمدة 60 يوماً.
- 13- لن تكون MMT مسؤولة عن أي خسارة أو ضرر ناجم عن عدم الاستخدام أو الإلغاء بسبب أي حالة قاهرة.
- 14- في حالة أي إساءة استخدام أو إساءة للعرض من قبل العميل أو وكيل السفر أو أي طرف ثالث، تحتفظ الشركة بالحق في رفض العرض وإلغاء الحجز
- 15- لن تتجاوز المسؤولية الكاملة لـ MMT بموجب هذا العرض بأي حال من الأحوال مبلغ الخصم الترويجي / الاسترداد النقدي المقدم
- 16- لن تكون MMT مسؤولة عن أي أضرار غير مباشرة أو عقابية أو خاصة أو عرضية أو تبعية تنشأ عن العرض أو فيما يتعلق به
- 17- لا يحق لوكلاء السفر، من إجراء حجوزات لعملائهم باستخدام هذا العرض وتحتفظ MMT بالحق في رفض العرض مقابل هذه الحجوزات أو إلغاء هذه الحجوزات. في مثل هذه الحالات، يحق لـ MMT عدم رد مبلغ الحجز.
- 18- سيتم استبعاد عمليات الاسترجاع والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل هذا العرض.
- 19- لا يتحمل بنك أبوظبي الأول المسؤولية عن الخدمات/المنتجات التي يقدمها الشريك. يجب إحالة أي مشكلة أو استفسار متعلق بالخدمة أو المنتج إلى الشريك مباشرةً.

18. Purchase reversals, refunds and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
19. FAB is not liable for the services/products offered by the Partner. Any service or product related issues or queries should be referred to the Partner directly.
20. The Bank reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the Bank's customer and without any responsibility whatsoever on the Bank or any of its employees and entities.)
21. The Bank reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time at its sole discretion and without prior notice to the customer or responsibility on the Bank or any of its employee and entities.
22. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Emirate of Abu Dhabi as applicable and the federal laws of the United Arab Emirates.
23. Any dispute concerning the interpretation of these terms and conditions shall be submitted to the exclusive jurisdiction of the civil court of the Emirate of Abu Dhabi.
24. In addition to the Terms and Conditions of this Offer, as a customer of FAB, your general banking relationship with us will be governed by the terms & conditions of accounts which can be found on our website at <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-general-terms-and-conditions-for-accounts.pdf?view=1> and the FAB Master Terms and Conditions for Credit Cards which can be found on our website at <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-master-terms-and-conditions-for-credit-cards.pdf?view=1> , which shall apply.

- 20- يحتفظ البنك بالحق ، حسب تقديره المطلق ، في تعديل / إضافة / تعديل / تغيير / إلغاء و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون أي إشعار مسبق إلى عميل البنك ودون أي مسؤولية على البنك أو أيًا من موظفيه وكياناته.
- 21- يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي عميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقًا لتقديره الخاص ودون إشعار مسبق للعميل ودون أي مسؤولية على البنك أو أيًا من موظفيه وكياناته.
- 22- تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقًا للقوانين المعمول بها في إمارة أبوظبي والقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة.
- 23- يجب تقديم أي نزاع يتعلق بتفسير هذه الشروط والأحكام إلى الاختصاص الحضري للمحكمة المدنية لإمارة أبوظبي.
- 24- بالإضافة إلى شروط وأحكام هذا العرض ، بصفتك أحد عملاء بنك أبوظبي الأول ، ستخضع علاقتك المصرفية العامة معنا لشروط وأحكام الحسابات التي يمكن العثور عليها على موقعنا على الإنترنت على <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-general-terms-and-conditions-for-accounts.pdf?view=1> و الشروط الرئيسية لبطاقات الائتمان التي يمكن أن تكون الموجودة على موقعنا على <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-master-terms-and-conditions-for-credit-cards.pdf?view=1>